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Labdien.
Esmu šokā. Kāpēc pašvaldība nav reģistrējusi dižkoku reģistrā Baltās kāpas dižliepas?
Kāpēc izbūvējot Baltās kāpas tualetei komunikācijas tiek bojātas dižliepu saknes? Vai citur
nebija iespējams rakt, kāpēc neievēro dižliepu aizsargjoslu kas noteikta cik liels vainags
tik liels apkārtmērs zemes ir aizsargjosla. Mežniecībā man paskaidroja, ka ierakstīt
reģistrā ir pašvaldības kompetence un interese.


